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Totaaloverzicht technische vragen Begroting 2019 (versie 15 oktober 2018).  

 

 

Nr. Partij  

1 CDA Vraag:  

Pag. 11 – Tabel streefwaarden: als het waarderingscijfer in 2017 op 45% 

uitkomt, waarom is die dan voor 2018 vastgesteld op 43% terwijl deze voor 

2019 weer op 47% gesteld is? 

 

Antwoord: 

De streefwaarde 2018 43%  is in 2017 bij de begroting voor 2018 gesteld. 

Toen hadden we nog geen meting voor Nieuwegein. Bij de jaarrekening over 

2017 was het werkelijk behaalde resultaat 47%. Vandaar dat we voor 2019 

nu een hogere streefwaarde hebben gesteld. 

 

2 CDA Vraag:  

Pag. 19 – Is al bekend of en zo ja wanneer de koers voor woningbouwstrategie 

heroverwogen wordt? 

 

Antwoord: 

In de U10 wordt gewerkt aan een regionale visie op de groeiende vraag naar 

wonen, economische kerngebieden en mobiliteit. Een gezamenlijk gedragen 

visie is belangrijk om richting het Rijk investeringen in noodzakelijke 

infrastructurele maatregelen in de regio te kunnen bepleiten. Ondertussen 

zien we ook hoe het huidige woningbouwprogramma in Nieuwegein uitwerkt. 

Die twee elementen komen in 2019 bij elkaar in de vraag of het huidige 

woningbouwprogramma heroverwogen moet worden. 

 

3 CDA Vraag:  

Pag. 22 – Waarom blijft het aantal woningen uitbreiding in 2018 en 2019 

achter bij de cijfers uit 2017? 

 

Antwoord: 

Het aantal in 2017 is hoger doordat projecten door de crisis waren uitgesteld en 

in 2017 wel tot realisatie kwamen.  

De aantallen in 2018 en 2019 liggen ook hoger dan er de afgelopen jaren 

gemiddeld per jaar (2014-2016 gemiddeld 187/jaar) is gerealiseerd. 

Bovendien drukken individuele grotere projecten erg op de aantallen, zoals 

Blok-Oost in 2017 en zoals de Meander in 2020 zal doen. 

 

4 CDA Vraag:  

Pag. 22 – Waarom loopt de tevredenheid van inwoners over het winkelaanbod 

terug? 

 

Antwoord: 

De afgelopen jaren was de score erg hoog (4,2 op schaal van 5 in 2017). Wij 

vinden een score van 4,0 op 5 meer reëel omdat de ervaring leert dat 

consumenten snel wennen aan een bepaald kwaliteitsniveau en daarmee een 

zelfde winkelcentrum in de loop der jaren lager waarderen. 
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5 CDA Vraag:  

Pag. 30 – Burgerparticipatie 
a. Hoeveel zelfbeheerders zijn er in Nieuwegein? 
b. Wat zijn de kosten en baten van zelfbeheer? 
c. Hoe ziet een afspraak er uit tussen de gemeente en zelfbeheerder? 

 

Antwoord: 

a. Er zijn op dit moment 714 zelfbeheerders. 
b. Er is geen actueel overzicht van de kosten en baten mbt het zelfbeheer. Dit 

wordt bekeken tijdens de evaluatie in 2019. 
c. Om een stukje openbare ruimte in zelfbeheer te nemen moet een 

zelfbeheerovereenkomst ondertekend worden. De spelregels die daaraan 
gekoppeld zijn treft u in de bijlage. 

 

6 CDA Vraag:  

Pag. 35 – De aanpak van het waarborgen en vergroten van de veiligheid 

gebeurt in een gezamenlijke aanpak door gemeente, politie, bewoners, en veel 

andere betrokken partijen.  Welke andere partijen moeten we dan aan 

denken?  

 

Antwoord: 

Dit kan per incident of per project verschillen. Een aantal partijen zijn 

bijvoorbeeld jongerenwerk, woningbouwcorporaties, Stedin, belastingdienst, 

scholen etc. 

 

7 CDA Vraag:  

Pag. 36 – Het extra budget voor OOV dat vrijgemaakt gaat worden om de 

capaciteit te vergroten waardoor er meer mogelijk is. Middels een 

uitvoeringsplan wordt jaarlijks geprioriteerd in de realisatie van die ambities.  

a. Hoeveel van de actiepunten kunnen jaarlijks dan worden gerealiseerd ?  

b. En hoeveel meer budget is er nodig om alle aangegeven punten te kunnen 

realiseren ?  

c. 1e actiepunt (dringen we terug door een mix van maatregelen) om wat 

voor maatregelen gaat het hier ? 

d. 5e actiepunt aanpak autokraken samenwerking politie bedrijven en ROC. - 

Niet inwoners ?  

e. 6e bewonersinitiatieven met betrekking op het verbeteren van de veiligheid 

worden ondersteund en gestimuleerd. Hoeveel initiatieven worden er 

ondersteund en waar bestaat deze ondersteuning dan uit ? 

 

Antwoord: 

a. We hopen de genoemde actiepunten te realiseren. 
b. Het gevraagde budget is de schatting voor wat nodig is. 
c. Het gaat om maatregelen in zowel de preventieve als repressieve sfeer. Te 

denken valt aan voorlichting, bijvoorbeeld in de Molenkruier of in de 
Buurttenten, bewonersbrieven na een woninginbraak in de buurt, actieve 
samenwerking tussen boa’s en politie bij hotspots etc. 

d. Dit zijn projecten die zich afspelen bij de hotspots op bedrijven- en 
industrieterreinen. Als er verder ook de woonwijken in wordt gegaan dan 
wordt nadrukkelijk ook contact gezocht met bewoners. 
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e. We gaan middels bewonersavonden, buurttenten en andere momenten 
actief op zoek naar mogelijke initiatieven. Hoeveel dit er zullen zijn is niet in 
te schatten. Het kan per initiatief verschillen waar de ondersteuning uit 
bestaat.  

 

8 CDA Vraag:  

Pag. 37 – Algemeen: Hoe worden de streefwaarden voor autokraken en 

woninginbraken 2018/2019 bepaald ? 

 

Antwoord: 

De streefwaarden worden bepaald door de eerder opgestelde ambities in het 

IVP en de cijfers van voorgaande jaren en de cijfers van dit jaar. 

 

9 CDA Vraag:  

Pag. 37 – 4e bullit: wat wordt beoogd met uitvoering pilot bodycams 

Stadstoezicht? 

 

Antwoord: 

De twee hoofddoelen van de inzet van bodycams door Stadstoezicht Nieuwegein 

zijn: 

 Het beter kunnen handhaven van de openbare orde en het bevorderen van 

de objectieve veiligheid en het veiligheidsgevoel van onze BOA’s in de 

openbare ruimte. 

 Het vergaren van (extra) bewijslast tegen eventuele verdachten, en 

daarmee het vergroten van het vervolgingspercentage. 

 

Sub- en ondersteunende doelen zijn: 

- Het positief beïnvloeden van gedrag van burgers en BOA’s. 

- Het vergroten van de daadkracht en effectiviteit van BOA’s. 

 

10 CDA Vraag: 

Pag. 37 – Tabel: waarom stijgt het getal van de woninginbraken in 2018 en 

2019 t.o.v. 2017? 

 

Antwoord: 

Het cijfer voor 2019 stijgt niet ten opzichte van 2017. De cijfers van de eerder 

geformuleerde ambitie in het Integraal Veiligheidsplan is in de begroting positief 

bijgesteld.  

 

11 CDA Vraag:  

Pag. 46 – 5e bullit: vernieuwing sportaccommodaties: wat is de status rondom 

de plannen met de sportaccommodaties rondom de Groenling in Doorslag en 

die aan de Industrieweg in Vreeswijk? 

 

Antwoord: 

Voor de Groenling is gestart met een verkeersonderzoek naar de knelpunten in 

de wijk in de huidige situatie en die zijn te verwachten als gevolg van de plannen 

voor de brede school met sportvoorziening (MFA). 

Vlak voor de zomervakantie zijn metingen uitgevoerd, de resultaten zijn 



4 
 

samengevat in een concept rapportage en worden nu bestudeerd. In de herfst 

zal een tweede meting volgende. De eindrapportage wordt eind van het jaar 

verwacht. 

Tegelijkertijd zijn we samen met de scholen onder begeleiding van het bureau 

M3V een programma van eisen aan het opstellen voor de school. Dit zal in 

oktober gereed zijn. 

In Vreeswijk lopen de onderhandelingen met Meander nog steeds. Naar 

verwachting zullen we in oktober tot een concept overeenkomst zijn 

gekomen. De planontwikkeling kan pas starten als de afspraken definitief 

zijn. 

 

12 CDA Vraag:  

Pag. 47 – Tabel: waarom loopt het aantal leerlingen van het kunstencentrum in 

2018 (800) op en in 2019 (650) weer af ? 

 

Antwoord: 

De begroting voor 2018 is vastgesteld in 2017. Toen werd als streefgetal voor 

het aantal leerlingen kunstencentrum 800 genoemd. Het geeft de status quo 

van dat moment aan. Inmiddels is dit aantal bij de subsidieaanvraag voor 

2018 al bijgesteld naar 650. De reden voor de daling in de afgelopen jaren is 

in lijn met de landelijke ontwikkelingen. De economische crisis is hier een 

belangrijke factor in geweest, naast een over de gehele linie teruggang in 

actieve kunstbeoefening. DE KOM hoopt het aantal in de komende jaren te 

stabiliseren, o.a. door vernieuwend aanbod. 

 

13 CDA Vraag:  

Pag. 73 – Waarom worden de uitkomsten van het medewerkerstevredenheids 

onderzoek van eind 2017 pas in 2019 in daden omgezet? 

 

Antwoord: 

Op pagina 73 staat dat we blijvend aandacht besteden aan de uitkomsten van 

het medewerkerstevredenheidsonderzoek. We hebben dat uiteraard ook in 

2018 gedaan. 

 

14 CDA Vraag:  

Pag. 75. – Toelichting lasten thema bedrijfsvoering onder 2: gevraagde extra 

middelen voor personele knelpunten, wijkcoördinatoren en versterken 

veiligheid: waaruit bestaan deze posten? 

 

Antwoord: 
Dit zijn de posten die zijn geaccordeerd in het coalitieakkoord: 

- Personele knelpunten (incl. dienstverlening en communicatie) € 500.000 

- Voortzetting personele inzet klimaatadaptatie € 70.000 

- Voortzetting begeleidingskosten garantiebanen € 25.000 

- Aanvullende capaciteit wijkcoördinatoren € 112.000 

- Vergroten beleidscapaciteit veiligheid € 140.000 

- Versterken veiligheid, toezicht en handhaving € 150.000 

- Extra toezicht Nijpelsplantsoen € 75.000 

- Totaal € 1.072.000 
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15 CDA Vraag:  

Pag. 109 – Verbindion: wie vertegenwoordigt de gemeente Nieuwegein 

bestuurlijk in Verbindion? 

 

Antwoord: 

Frans Backhuijs als aandeelhouder en John van Engelen vanuit de portefeuille 

Sport. 

 

16 CDA Vraag:  

Pag. 110 – Waaruit is de taakstelling van € 160.000 op Verbindion opgebouwd? 

 

Antwoord: 

In de vorige collegeperiode is een omvangrijk pakket aan 

bezuinigingsmaatregelen geformuleerd. Een daarvan was een bezuiniging van 

om en nabij € 300.000 op de exploitatie van de NV Sportinrichtingen (nu 

Verbindion). Toen bleek dat een sterk gesegmenteerd maatregelen pakket niet 

het gewenste eindeffect zou opleveren zijn alle op sport gerelateerde 

maatregelen samengevoegd tot één taakstelling van € 781.000 op sport. Hiervan 

is € 534.000 gerealiseerd door het hervormen van het 

sportverenigingssubsidiebeleid, sluiten van een verouderde sportaccommodatie, 

bezuinigen op sportstimulering, huurafspraken gebruik sporthal ’t Veerhuis en 

het herschikken van sportbudgetten. 

Van wat van de taakstelling nog open staat wordt aan Verbindion gevraagd of zij 

kansen ziet die bijdragen aan een verlaging van € 160.000 van de jaarlijkse 

exploitatievergoeding. De mogelijkheid daartoe wordt ingeschat op een te 

verwachten verbeterde Horeca-omzet na de verbouwing van H2O en verlaging 

energiekosten door de getroffen energie besparende maatregelen (wat geraamd 

is op € 100.000 per jaar).  

Het resterende deel van de oorspronkelijke taakstelling op sport, een bedrag van 

€ 87.000 is als niet haalbaar betiteld. De hiervoor genoemde maatregelen 

hebben de Nieuwegeinse sportverenigingen al zo getroffen dat nog meer de 

continuïteit in gevaar zou brengen. 

 

17 GL Vraag:  

Pag. 17 – Mate van energieneutraliteit: streefwaarde: 3,7 % in 2018; in 2019: 

4,7 %; Hoe wordt dit gemonitord en worden de gegevens voor iedereen 

inzichtelijk gemaakt ? Wordt dit gekoppeld aan het op te stellen 

duurzaamheidsprofiel? 

 

Antwoord: 

De mate van energieneutraliteit wordt gemonitord door CBS en door 

Rijkwaterstaat inzichtelijk gemaakt via de openbare landelijke Klimaatmonitor 

Databank (https://klimaatmonitor.databank.nl/dashboard).  

Het voornemen is inderdaad deze indicator energieneutraliteit te koppelen aan 

het nog op te stellen duurzaamheidsprofiel Nieuwegein. 

 

 

 

 

https://klimaatmonitor.databank.nl/dashboard
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18 GL Vraag:  

Pag. 20 – Laatste punt bij doel 3: ‘huurders van woningcorporaties krijgen 

energieadviezen’; is hier iets over opgenomen in de prestatieafspraken met 

woningcorporaties? 

 

Antwoord: 

In de actualisatie van de prestatieafspraken eind 2017 is opgenomen dat de 

corporaties starten met een energiecampagne onder huurders via de inzet 

van energiecoaches. Huurders krijgen een persoonlijk advies en een 

energiebox. Het voornemen is om deze aanpak in 2019 voort te zetten. 

 

19 GL Vraag:  

Pag. 20 – Laatste punt Doel 4: matchingfund: zijn er al ideeën met wie we 

deze cost-sharing willen doen? 

 

Antwoord: 

Nee. 

 

20 GL Vraag:  

Pag. 21 –3e  punt van onderaf: plan van aanpak asbestdaken: is er in de 

begroting rekening gehouden met een eventuele financiële tegemoetkoming 

aan inwoners die hun daken/ kozijnen moeten vervangen?  

 

Antwoord: 

Nee. In het in 2019 aan uw raad voor te leggen plan van aanpak nemen wij 

mee hoe wij onze inwoners (financieel) kunnen ondersteunen bij de sanering 

van asbest(daken). 

 

21 GL Vraag:  

Pag. 22 – Kengetallen aantal woningen uitbreiding woningvoorraad: klopt het 

dat dit alleen sociale woningen zijn, of is dit inclusief particuliere woningen? 

 

Antwoord: 

De aantallen onder uitbreiding woningvoorraad zijn alle woningen, dus koop 

en huur samen. 

 

22 GL Vraag:  

Pag. 26 – Staatje 'wat mag het kosten': graag nog een keer toelichting bij het 

lezen van het staatje; verschil 2018 en 2019 met 2020 en 2021 en 2022. 

 

Antwoord: 

De verschillen tussen de begroting 2019 en begroting 2018 worden conform 

de voorschriften van de BBV per taakveld toegelicht, zowel de lasten als de 

baten. Waarbij de bedragen per taakveld (lasten en baten) bij elkaar optellen 

tot de bedragen lasten en baten in de tabel Programmatotalen. De 

meerjarenontwikkeling wordt wel gepresenteerd, maar niet nader toegelicht. 
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23 GL Vraag:  

Pag. 34 – Prestatie-indicatoren: realisatie 2017: 100 % tevredenheid 

afwikkeling vragen/meldingen uit wijkplatformvergaderingen. Hoe wordt dit 

gemeten? 

 

Antwoord: 

Dit wordt gemeten door te kijken naar de actielijsten die door de 

wijkplatforms worden bijgehouden. 

 

24 GL Vraag:  

Pag. 47 – Prestatie-indicatoren: is het aantal drempeloverschrijdingen bij de 

KOM in 2017 niet bekend? 

 

Antwoord: 

Ja, die zijn bekend, maar deze (nieuwe) indicator werd in de vorige begroting 

nog niet opgenomen: 220.000. 

 

25 GL Vraag:  

Pag. 48 – Prestatie-indicatoren: zijn de aantallen bezoekers museum Vreeswijk 

ook afzonderlijk bekend? 

 

Antwoord: 

Ja, die zijn bekend: 

  Werkelijk 2017 Streven 2018 Streven 2019 

Museumwerf 11.612 12.500 12.500 

Historische Kring 2.271 4.000 4.000 

Vreeswijks 

Museum 

1.431 1.600 1.600 

 Het werkelijke aantal bezoekers in 2017 was 15.314. Dat is iets hoger dan de 

opgegeven 15.000. Oorzaak daarvan is dat getal 15.000 een inschatting is 

voorafgaand aan een jaar (voor de begrotingsbehandeling) en dat de 

werkelijke aantallen door elk museum apart achteraf bekend gemaakt worden 

voor de subsidieverantwoording.  

 

26 GL Vraag:  

Pag. 51 – Taakveld recreatieve havens: klopt het dat er geen baten zijn? 

 

Antwoord: 

Ja, dit taakveld bevat alleen de vergoeding voor het Watersportcentrum. 

De baten van de Passantenhaven zijn opgenomen in het programma 

Bedrijfsvoering, thema Vastgoed. 

 

27 GL Vraag:  

Pag. 55 – Hoe is gemeten dat inwoners grip hebben op eigen leven? 

(Score 4.0) 

 

Antwoord: 

Dat is gemeten als onderdeel van de Sociale Kracht Monitor. Inwoners geven 

hun waardering als score op een schaal van 0 tot 5 aan in een vragenlijst. 
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28 GL Vraag:  

Pag. 55 – Effectindicatoren: 4b. Aantal inwoners met een participatieplek: hier 

ontbreekt het cijfer voor gerealiseerde plekken in 2017. Is dat niet bekend ? En 

zo ja, waarom zijn die niet bekend? 

 

Antwoord: 

Dat is niet bekend omdat het voor 2017 niet is geregistreerd (nieuwe indicator 

in de programmabegroting 2018). 

 

29 GL Vraag:  

Pag. 56 – Is onderaan een zin of zinnen weggevallen? 

 

Antwoord: 

Een aantal bullits van Programma Brede toegang is weggevallen. Hieronder 

volgt de gehele tekst van Programma Brede toegang: 

 

Conform de afspraak met de gemeenteraad is in het najaar van 2017 de 

brede toegang geëvalueerd. Ook in 2019 werken we aan verdere 

verbeteringen. Daarnaast starten we de voorbereidingen voor de realisatie 

van integrale wijkteams waarin professionals uit toegangen op verschillende 

levensterreinen vertegenwoordigd zijn. Dat vraagt nog veel voorbereiding.  

Onderdeel van de verbeteringen zijn o.a. de volgende activiteiten: 

 Er wordt gewerkt aan een effectieve intake in de Brede Toegang waarbij 

financiële problematiek altijd wordt uitgevraagd.  

 We brengen verschillende functies van de Brede Toegang in 2019 al onder 

in wijkpunten, zoals informatie, advies, doorverwijzing en signalering. Het 

wordt een plek waarin professionals en vrijwilligers met elkaar 

samenwerken om met elkaar passende oplossingen te vinden en te 

realiseren voor (ondersteunings-)vragen van inwoners in de buurt.  

 We gaan in 2019 met diverse partners samenwerken in 3 wijkpunten: 

Zuid, Batau en Centrum. 

 Voor nog twee wijkpunten onderzoeken we waar en binnen welke 

tijdstermijn deze gerealiseerd kunnen worden.  

 We onderzoeken welke ICT-infrastructuur behulpzaam is voor de 

samenwerking tussen zo vele professionals, vrijwilligers en inwoners. 

 De digitale sociale kaart wordt verder doorontwikkeld als hulpmiddel voor 

inwoners . 

 Met het opleiden van alle professionals in de Brede Toegang (voor werk, 

participatie, inkomen, gezondheid, zorg en ondersteuning) in de 

werkmethodiek krachtwerk faciliteren we het tot stand komen van 

samenwerking in integrale wijkteams met taal en werkmethodiek.   

 We starten in samenwerking met ROC MN en Hogeschool Utrecht een 

leerwerkbedrijf om jongeren onder meer een plek aan bieden in de 

uitvoering van de ondersteuning van inwoners.  

 We voeren het Europese Subsidieproject CoSie voor (programma Horizon 

2020) uit. Dit project helpt professionals in de Brede Toegang om eerder 

in contact te komen met moeilijk bereikbare doelgroepen door het 

inzetten van 'storytelling'. Het project draait in 2019 en sluit aan op het 

traject Krachtwerk dat in 2019 wordt gestart. 
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30 GL Vraag:  

Pag. 60 – prestatie-indicatoren:  
a. Klopt het dat het bij het tweede item alleen om gesprekken gaat?  
b. Zijn er geen cijfers bekend van het aantal kinderen dat in 2017 in een 

grootschalige residentiële instelling verbleef? Als ja, wat is de reden dat dit 
niet bekend is? 

c. Aantal thuiszitters: is het geformuleerde streefcijfer in lijn met elders 
geformuleerde ambities? 

 

Antwoord: 

a. Ja. 
b. Wij schatten in dat het aantal op 30 ligt in 2017.  Het aantal plaatsen op 

cluster 1 (driemilieu en jeugdzorg +) is ons bekend, dat betreft 10 voor 
2017. De beschikbare cijfers van crisiszorg en landelijke voorzieningen voor 
Nieuwegein geven geen specificatie op ‘verblijf’ binnen deze zorg. Daarom 
betreft het een schatting. 

c. Het geformuleerde streefcijfer in de begroting  is in lijn met de beschreven 
ambitie dat we het aantal thuiszitters willen laten dalen. De hoofdambitie is 
dat kinderen binnen 6 weken na melding op een passende plek binnen 
onderwijs en/of jeugdhulp kunnen worden geplaatst. Door alle 
geformuleerde en gestarte acties om dit te kunnen bereiken verwachten 
we dat het aantal thuiszitters daalt. 

 

31 GL Vraag:  

Pag. 61 – Programma Brede Toegang: is er een rapport met aanbevelingen van 

JGZ, consultatiebureau ? 

 

Antwoord: 

Antwoord volgt. 

 

32 GL Vraag:  

Pag. 62 – prestatie-indicatoren: 

a. Zijn er geen gegevens over 2017/ Zo ja, waarom zijn die er niet? 
b. Verhogen aantal meldingen minderjarigen. Waar worden deze  meldingen 

tot 2018 behandeld? 
c. Waaruit bestaat de toename van 200 in 2018 naar 360 in 2019 ? 

 

Antwoord: 

a. Ja, die zijn er. In 2017 bedroeg het aantal meldingen kindermishandeling 
dat door Veilig Thuis is doorgezet naar het sociaal wijkteam 195. 

b. De meldingen komen binnen bij Veilig Thuis, waar deze worden beoordeeld 
volgens een vast triage-instrument. Er zijn drie uitkomsten mogelijk: 
verdere behandeling door 1) lokaal teams, 2) SAVE-team of 3) door Veilig 
Thuis zelf. 

c. We baseren de streefwaarde op de halfjaarrapportage 2018 van Samen 
Veilig (aantal 1e helft 2018 bedraagt 160), gecombineerd met het gegeven 
dat per 1 januari 2019 de Wet Meldcode wordt aangescherpt waardoor 
meer meldingen zijn te verwachten dan in 2018. 
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33 GL Vraag:  

Pag. 67 – Taakveld 4: Maatwerkdienstverlening 18+. Welke uitvoerings-

organisatie wordt hier bedoeld ? 

 

Antwoord: 

Antwoord volgt. 

 

 

 


